Ministry of Municipality & Environment

The Centre for GIS



ــــة	والبيئ	ديــة	البك	وزارة
إفية	ت الجغر	لعلومان	ظم ا.	مر <i>کــ</i> ز ن

	:	ريخ	التا	
--	---	-----	------	--

Date:_____

Issue date: 2/2016 Form No.: F-CGIS-01 Issue No. : 01

Purchase Acknowledgement/ Data Usage	إقرار شــراء / استخدام بيانــات
Name :	الاسم :
In my personal capacity or being an official employee or a company's expediter or a subcontractor or any other entity as followed:	بصفتي الشخصية أو موظفاً رسمياً أو مندوباً عن الشركة أو المقاول أو أي جهة أخرى التالي اسمها:
(The Authorized Entity), intending to be legally bound according to State Of Qatar's intellectual property and copy rights laws governed by Ministry of Economy and Commerce and as an official representative of the above mentioned entity. I hereby consent to the terms in this Acknowledgement (back page) in consideration of being granted conditional access to digital data, specified below, that is owned by or produced by, The CGIS — State	بالاستناد إلى قوانين الملكية الفكرية وحقوق النشر المعمول بها في قطر والصادرة عن وزارة الاقتصاد والتجارة وبصفتي مخولاً رسمياً بالإنابة عن الجهة المذكورة أعلاه، أتعهد بالإلتزام بالشروط الواردة في هذا الإقرار (خلف الصفحة) الخاصة بشراء أو استخدام البيانات الرقمية المبين تفاصيلها أدناه والتي تعود ملكيتها أو أنتجت من قبل مركز نظم المعلومات الجغرافية – دولة قطر
Of Qatar. Description of data:	وصف البيانات:
Purpose of data usage:	الهدف من استخدام البيانات :
I attest that I am familiar with, and I will comply with this Acknowledgement and sign	أتعهد بالالتزام بما ورد في هذا الإقرار وعليه أوقع
Acknowledged By	المقربما فيسه
Name	الاسم

P.O. Box: 22088 Doha – Qatar

ID No.

Tel. No.

Signature

Tel.: +974 44955112 - Fax: +974 44955011

www.gisqatar.org.qa

ص. ب : 22088 – الدوحة – قطـر

هاتف: +974 44955112 فاكس: +974 44955112

The Centre for GIS

CGIS	المالية المالي
------	--

ـــــة	والبيئ	ديــة	البل	وزارة
إفية	، الجغر	علومات	ظم الم	مرکــز ن

	:	ريخ	التا	
--	---	-----	------	--

Date:

Issue date: 2/2016 Form No.: F-CGIS-01 Issue No.: 01

Terms and Conditions روط والقي

- Data shall be used for the stated purpose only.
- Data shall not be used in any way, partially or wholly, in a commercial product.
- acquired in case that a commercial usage is sought by the buyer.
- Data shall not be disclosed, given, rented, shared, granted or sold to a third party other than the one stated above.
- Data shall not be altered or amended in any way that would discredit CGIS's original data.
- For any alteration of data, a written approval from CGIS shall be acquired.
- Data has been quality checked by CGIS. However, accuracy & completeness is not guaranteed against certain non-conformities or errors.

- ينحصر استخدام البيانات في الأهداف المذكورة أنفاً.
- لن تستخدم البيانات سواء جزئياً أو كلياً في منتجات تجارية.
- في حال نية استخدام البيانات في منتجات تجاربة أو غير A written approval from CGIS should be تجارية، يجب الحصول على موافقة خطية من مركز نظم المعلومات الجغرافية هذا الخصوص.
 - لا يسمح بمشاركة أو كشف أو منح أو بيع أو إهداء البيانات إلى طرف ثالث من قبل المشتري أو المستخدم.
 - لا يسمح بالقيام بتعديل أو تغيير البيانات بشكـل يؤثر على دقتها مما يضر بمصداقية مركز نظم المعلومات الجغرافية.
 - يجب الحصول على موافقة خطية من مركز نظـم المعلومات الجغرافية في حال الرغبة بتعديل البيانات بأي من الأشكال.
 - تدقيق البيانات من قبل مركز نظم المعلومات الجغرافية لكن المركز لا يضمن خلو بعضها من النقص أو الأخطاء.